
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 23. 10. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou, Bc. Sylva 
Tománková 

 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium rektora je přeloženo z dnešního dne na 25. 10. 2006 od 10.30 hod. – zúčastní se 
tajemník a děkan. 

 Kolegium děkana projednalo a zhodnotilo premiéru muzikálu „Masky“ ve Studiu Marta 
dne 22. 10. 2006, kterou hodnotí převážně pozitivně. 

 Od 31. 10.  do 3. 11. proběhne v areálu BVV veletrh Gaudeamus, na kterém bude DIFA 
zastoupena. Studijní oddělení zajistí studentskou službu. 

 V den státního svátku 28. 10. 2006 bude budova DIFA otevřena v rámci běžného 
víkendového provozu. 

 Kolegium děkana projednalo otázku pozdějšího termínu zahájení akademického roku 
2007/2008, z důvodu konání Mezinárodního strojírenského veletrhu a výsledné stanovisko 
je nepodpořit přesun na 8. října, ale naopak zvážit zahájení ak. roku již poslední zářijový 
týden. 

 Kolegium dále projednalo otázku akreditace přípravy habilitačních a profesorských řízení, 
která musí být podána do června 2007, a akreditaci předmětů v AJ. Žádost o akreditaci 
v AJ bude zaslána po zpracování doporučení Akreditační komise. 

 

II. Studijní záležitosti: 
 Uchazečka o doktorské studium A. Růžičková podala odvolání proti nepřijetí. O odvolání 

rozhodne rektor JAMU. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studenta T. Soldána 2. RTDS o individuální studijní 
plán, z důvodu odjezdu na stáž do Madridu. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studentky K. Vaňkové 5. DV o individuální studijní 
plán, ze zdravotních a sociálních důvodů. 

 Děkan DIFA informoval o nabídce TV NOVA na spolupráci pro studenty a absolventy 
DIFA JAMU, které představí v rámci prezentace a workshopu na téma „Dramaturgie a 
seriálová tvorba“, která se uskuteční dne 14. 11. 2006 od 12.00 do 14.00 v místnosti č. 104. 
Spolupráce je určena studentům dramaturgie, režie, RTDS a manažerství.   

 V souvislosti s prezentací studentských prací v ČT  a ČR je třeba oslovit Právní oddělení a 
navrhnout způsob úpravy autorských práv. 

 

 III. Zahraniční záležitosti: 
 Bc. Tománková podá informace o vyúčtování mezinárodního projektu v Essenu do 31. 10. 

2006. 



 MgA. Abou informovala o předběžném programu zájezdu do Grazu (Universität für 
Musik und darstellende Kunst) v rámci grantu AKTION - prof. Oslzlý dodal, že po 
příjezdu z Grazu je třeba informovat Rakouské fórum. 

 Od 19. – 21. 11. odjedou prof. Kovalčuk a prof. Oslzlý do Krakova v rámci oslavy 60. 
výročí založení krakovské divadelní školy. 

 Proděkan Mgr. Záboj informoval o průběhu filmového festivalu v Moskvě, kterého se 
zúčastnili Mgr. Francán a MgA. Gruna. Film H. Roguljičové dostal ocenění festivalu. 

 Bc. Tománková se od 25. – 29. 10. 2006 zúčastní mezinárodní konference ELIA v Gentu. 

 Bc. Tománková informovala o nabídce Akademické informační agentury studijního a 
výzkumného pobytu pedagogů na univerzitách v Itálii. 

IV. Programy a granty: 
 MgA. Abou informovala o uzavírání nových prováděcích protokolů v rámci projektu ESF 

„Kvalitativní rozvoj studijního programu cestou spolupráce s profesionálními uměleckými 
tělesy“ na období září – listopad 2006. 

 Kolegium děkana projednalo čerpání projektů v rámci Rozvojových programů 2006. 

 MgA. Abou informovala, že Závěrečné oponentní řízení projektů FRVŠ řešených 
v roce 2006 je možné uskutečnit od 1. 12. 2006 do 25. 2. 2007. DIFA navrhla termín 
Závěrečného oponentního  řízení na 23. 2. 2007. 

 

zapsala: L. Abou      


